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1. Godkendelse af dagsorden. 
 

Fremstilling: 

Godkendelse af dagsorden.  

Bilag: 

Ingen 

Indstilling: 

Det indstilles, at Brugerrådet godkender dagsorden. 

Beslutning: 

Dagsorden blev godkendt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

____________________________________________________________________________________________________ 
 
BRUGERRÅDET FÆLLESKØKKENET    
DEN 29. SEPTEMBER 2022 
  SIDE 5 AF 21 

 

2. Orientering fra bestyrelsesmødet den 13. september 2022. 
 

Fremstilling: 

Fælleskøkkenet vil orientere om punkter fra bestyrelsens møde den 13. september 2022.  

Bilag: 

Ingen 

Indstilling: 

Det indstilles, at Brugerrådet tager orienteringen til efterretning. 

Beslutning: 

Orienteringen blev taget til efterretning. 
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3.  Byggeri, herunder godkendelse af Grøntsagsrummet. 
 

Fremstilling: 

Der blev afholdt aflevering den 7. januar 2022, hvor der blev aftalt, mangler som skulle udbedres, 

samtidig blev der aftalt en afsluttende aflevering til den 31. januar 2022.  

Inventaret til grøntsagsrummet blev installeret kort før jul og testet i begyndelsen af det nye år. 

Herefter er personalet i gang med oplæring i betjening af udstyret for at starte egentlig drift op. 

Udstyret viser store og mange muligheder, ideer som skal omsættes til praksis, men som samtidig 

også vil kræve en del afprøvninger inden det kan siges at være klar til en egentlig drift. 

CO2 anlægget blev sat i testdrift i uge 8 og efter en testperiode på 14 dage, skulle de forskellige 

køleelementer successivt tilkobles, og de gamle køleelementer nedtages.  CO2 anlægget er færdigt 

og håndværkerne er i gang med at tilslutte de enkelte anlæg efter en plan, som er tilpasset 

Fælleskøkkenets produktionsplaner. Herefter er Fælleskøkkenet stoppet med at anvende CFC-gasser 

Fælleskøkkenet har den 7. april 2022 haft besøg af fødevaremyndighederne m.h.p. at få godkendt 

grønsagsrummet til produktion. Besøget forløb godt og her er et uddrag af konklusionen fra besøget  

”Fødevarestyrelsen har kontrolleret virksomhedens lokaler og indretning i forhold til opfyldelse af de 

indretningsmæssige krav, der stilles til autoriserede virksomheder med de aktiviteter, som 

virksomheden udfører”. 

Herudover er der nogle få mangler, der skal udbedres bl.a. har fødevaremyndighederne ikke 

godkendt vægbeklædningen i affaldsrummet.  

Solcelleanlægget er stadig i projekteringsfasen, men arbejdet med solcellerne på parkeringsarealet 

påbegyndes snarest, da bygherrerådgiveren netop har modtaget tillægget til byggetilladelsen. 

Solcellerne på taget monteres i samme arbejdsgang. Fælleskøkkenet har forventning om, at 

solcellerne vil være i produktion i begyndelsen af sommeren. 

Bilag: 

Ingen 

Indstilling: 

Det indstilles at orienteringen tages til efterretning. 

Beslutning: 

Brugerrådet tog orienteringen til efterretning. 
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29. september 2022 

Fremstilling:  

Arbejdet med solcellerne er i den afsluttende fase og anlægget forventes tilsluttet inden for 4 uger. 

Der er fortsat udfordringer med at skaffe de sidste komponenter til køleanlægget, udfordringerne er 

ude af hænderne på Fælleskøkkenets entreprenører – alle omkring Fælleskøkkenet har gjort hvad de 

kan for at få anlægget i drift så hurtigt som muligt. 

Bilag: 

Ingen 

Indstilling: 

Det indstilles at Brugerrådet tager orienteringen til efterretning. 

Beslutning: 

Brugerrådet tog orienteringen til efterretning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

____________________________________________________________________________________________________ 
 
BRUGERRÅDET FÆLLESKØKKENET    
DEN 29. SEPTEMBER 2022 
  SIDE 8 AF 21 

 

4. Kostrådene. 
 

Fremstilling: 

I januar måned 2021 præsenterede vores nytiltrådte fødevareminister Rasmus Prehn nye kostråd. 

Kostråd der også har til formål af favne klimahensyn, når kosten sammensættes. 

Der skal spises mindre kød specielt fra okse, kalv og lam og i stedet spises mere kylling, fisk og 

planteprotein som bælgfrugter, samt spises mere frugt og grønt. 

De 7 kostråd lyder således: 

• Spis planterigt, varieret og ikke for meget 
• Spis flere grøntsager og frugter 
• Spis mindre kød – vælg bælgfrugter og fisk 
• Spis mad med fuldkorn 
• Vælg planteolier og magre mejeriprodukter 
• Spis mindre af det søde, salte og fede 
• Sluk tørsten i vand 

Fælleskøkkenet har inddraget det tidligere Brugerråd i udviklingen af tilbud til borgerne, som vil 

kunne favne de nye kostråd. Brugerrådet mødtes tre gange. På møderne har brugerrådet dels smagt 

retter, dels set og vurderet retter som levede op til kostrådenes anbefalinger. Der var enighed blandt 

Brugerrådets medlemmer, at borgerne vil kunne synes om og sandsynligvis også vil vælge nogle af 

retterne. Der var også enighed om, at det vil kræve lidt justering af vaner og forventninger. Det 

tidligere Brugerrådet gjorde meget ud af at præciserer, at det skal være et tilbud. Det skal være 

borgerens egen lyst og vilje til at ville spise efter de nye kostråd. Det betyder, at Fælleskøkkenet skal 

tilbyde det som et supplement til de eksisterende tilbud. Det skal være et tilvalg for borgerne.  

Fælleskøkkenet er i fuld gang med udviklingen af retter som kan imødekomme rapportens 

beskrivelser af hvorledes Fælleskøkkenet kan tilbyde ydelser og produkter, som sikre at borgerne 

kan vælge efter de 7 nye kostråd. 

Som en følge af rapporten, må Fælleskøkkenet justere i måden hvorpå borgerne bestiller, da den 

nuværende bestillingsseddel ikke kan rumme flere produkter. Det tidligere Brugerrådet og 

Fælleskøkkenet har beskrevet muligheder og forslag til tiltag i rapporten ”De officielle kostråd – godt 

for sundhed og klima” der er vedlagt som bilag. 

Fælleskøkkenet har længe haft et ønske om at kunne tilbyde borgerne, at de kan bestille digitalt, 

hvorfor denne anledning vil være oplagt at benytte til overgangen til digital bestilling. Dette er en 

proces som vil kræve tilpasninger på Fælleskøkkenets hjemmeside og interne behandling af data. En 

omkostning som vil kunne rummes inden for det nuværende budget. Det vil ligeledes fordre 
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instruktion af borgerne og løbende vejledning af borgerne – en opgave som bl.a. vil kunne løses af 

Fælleskøkkenets køkkenvenner. 

Fælleskøkkenet er for nuværende i gang med at udvikle et online bestillingssystem i samarbejde 

med Pajor, således at der kan skabes plads til at borgerne kan tilbydes valg af klimaretter. 

Fælleskøkkenet forventer at kunne præsentere en dummy primo 2022 for brugerrådet og derefter 

vil der følge en testperiode både i Fælleskøkkenet og hos udvalgte brugere inden det rulles ud til 

alle. 

Bilag: 

4.0 De officielle kostråd- godt for sundhed og klima 

Indstilling: 

Det indstilles at orienteringen tages til efterretning. 

Beslutning:  

Dan Brinkmann fortalte om processen om udvikling af web-bestilling og forventning om 

brugerrådets inddragelse i sensommeren. På næste ordinære brugerrådsmøde vil projektet blive 

fulgt op. 

29. september 2022 

Fremstilling:  

Denne proces er nu så langt, at Fælleskøkkenet kan præsentere en pilot model for online 

bestillingssystem. Det er vigtigt, at systemet bliver brugervenligt, derfor vil der efter brugerrådets 

godkendelse blive foretaget test hos Fælleskøkkenets frivalgskunder inden en egentlig igangsætning. 

Det vil i en overgangsperiode være muligt enten at bestille på den kendte bestillingsseddel eller 

anvende online bestilling. Fælleskøkkenet vil være meget taknemlige, såfremt brugerrådet kan være 

behjælpelige med at finde borgere som vil kunne deltage i testen. Fælleskøkkenet søger 

mangfoldighed blandt borgerne som tester, så Fælleskøkkenet kan få en vurdering af hvorledes 

bestillingssystemet virker hos de forskelle borgergrupper. 

Bilag: 

Ingen 

Indstilling: 

Det indstilles at Brugerrådet tager orienteringen til efterretning. 

Beslutning: 

Umiddelbart anerkendte brugerrådet demoen. 
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Brugerrådet vurderede demoen og kommenterede følgende: 

• Knap til godkendelse af ordren 

• E-mail – til kvitteringsskrivelse 

• Mulighed for kvitteringsskrivelse til en pårørende 

• Overskrifter for emner 

• Kostplan ændres til kosttype 

 

Følgende kategorier af borgere søges til at teste systemet: 

Mai-Britt S. Hansen og Henrik Jacobsen finder 10 – 20 borgere fra hver kommune, melder navne og 

mobilnummer til Dan Brinckmann i Fælleskøkkenet. Testen forventes at løbe af stablen medio 

november og til medio januar. 

Dan Brinckmann udarbejder vejledning til brug af testprogrammet. 
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5. Nyt fra Lolland Kommune. 

 
Fremstilling: 

Nyt fra Lolland Kommune. Henrik Jacobsen orienterer. 

Bilag:  

Ingen 

Indstilling:  

Det indstilles, at Brugerrådet tager orienteringen til efterretning. 

Beslutning: 

Henrik Jacobsen orienterede om følgende: 

 

Udkast til ”Ny plejeboligstrategi i Lolland Kommune” behandles politisk de kommende måneder. I 

strategien foreslås en række lukninger og nybyggerier over de kommende syv år. 

Der er kartoffelsuppe og kartoffelkage på menuen i uge 42 (Kartoffelferien). Danmarks Kartoffelråd 

sponsorer i år en snaps til suppen på plejecentrene.  

Vi afventer åbning af den nye onlinebestilling i forhold til at introducere til menuvalg på 

plejecentrene, hvor vi fortsat planlægger med plejecentrene ’Bøgevænget’ og ’Blomsterparken’ som 

”spydspidser”. 

Fælleskøkkenet og LK er i gang med at finde morgenmadsprodukter, der kan bestilles i frit valgs 

området i det nye år. I første omgang er vi en smule begrænset af, hvor meget der kan tilføjes de 

ugentlige menukort, men den nye onlinebestilling kan eventuelt åbne for yderligere 

bestillingsmuligheder.  

Vi er ved at planlægge årets julefrokoster på plejecentrene i ugerne 49 og 50, hvor der plejer at være 

mange pårørende, der deltager. I år bestilles der menu til medarbejderne både juleaften og 

nytårsaften – Dette både på plejecentre og i frit valgs området. 

Herefter tog brugerrådet orienteringen til efterretning. 
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6. Nyt fra Guldborgsund Kommune. 
 

Fremstilling:  

Nyt fra Guldborgsund Kommune. Mai-Britt S. Hansen orienterer.  

Bilag:  

Ingen 

Indstilling: 

Det indstilles, at Brugerrådet tager orienteringen til efterretning. 

Beslutning: 

Det politisk udvalg evaluerer: 

• døgnkostforplejningen 

• aktiviteterne, heriblandt at cafeerne drives anderledes i forhold til udeområderne 

Kartoffelugen uge 42. Her er ansøgt om snaps. 
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7. Ris og Ros 
 

Fremstilling: Ris/ ros 2. kvartal 2022 

Gennem 2. kvartal har vi totalt set fra alle områder modtaget følgende på ris og ros af maden: 

• 16 henvendelser omkring ris af maden   

• 33 henvendelser, som har handlet om ros til maden. 

Ris 

1. Vi har i dag fået bøf til frokost. Bøffen har været varmet op til den korrekte temperatur. Men 

flere af bøfferne så røde ud. Centre LK 

 

2. 2 BBQ-kylling ret nr. 3: Er stegt for meget, gerne en ommer - er brændte. Centre GBS 

 

3. Jeg syntes hovedretterne er blevet mindre -fik kylling ret 6 med ben i der var næsten ingen 

kød. Stegte kartofler er mørke, seje og meget underlige. FV 

 

4. "Jeg synes at madboden på Sakskøbing skole, laver ALT for lidt mad. Der er omkring 50 

mennesker i kø ved boden hver fredag, fordi at der er is der. Dagens ret er der meget lidt af, 

og det bliver hurtigt udsolgt. Jeg vil bede jer om at lave mere, eller sætte restriktioner på 

hvor meget de små børn må tage. Der var næsten intet tilbage da det var min tur, og jeg 

havde ventet i 15 minutter, på 2 frikadeller og en æblejuice. Jeg synes at der skal være mad 

til alle, og at der er alt for lidt. Elev, Sakskøbing Skole 

 

5. "Hej igen. Ved at der står minus indmad & fisk ved mig, men er i søde også at sætte kylling 

på. Jeg fik jeres stegte kylling forleden, men den var ikke gennemstegt.  Var ikke engang rosa 

men rød! Vi ved alle, at kyllingekød skal være gennemstegt. Så fremover springer jeg jeres 

kylling over. Håber i er kommet godt ind i en ny uge. FV 

 

6. "Hej, vi har i går modtaget mad fra jer. På blok 5’s bur, var der placeret en papkasse med 

små mælk helt øverst på buret. Dette har været oppe tidligere - at tunge kasser ikke skal 

placeres på toppen af burene. Det er over skulderhøjde. Endvidere er en papkasse med 37!!! 

små mælk næsten 10 kg tung, så den giver efter når man løfter den. Jeg håber I vil rette 

dette fremover. Centre GBS 

 

7. "Hej, Vi har lige en reklamation... Nr. 3, Stegt kylling, denne portion er meget lille? 90 gr. kød 

(med ben) og 110 gr. Kartofler, men rigeligt med gulerødder. Endvidere er kyllingen brændt i 

skindet - den ville vi altså ikke servere for en borger i cafeen" Centre GBS 
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8. I går d. 23/4 var vi nødt til at smide aftensmaden ud (stegt kalvelever) da den var dårlig. Vi 

måtte tage aftensmaden til mandag. Vi har ikke noget pålæg til frokost i morgen mandag d. 

25/4 centre LK 

 

9. Nu er jeg sateme ved at være godt og grundig træt af dette køkken! Carot enden er lige 

meget, er hvad der kan ske, men en pelsklump i maden er bare for klamt, og klart at jeg 

skulle have det i munden først. Et hagl kostede mig en flækket tand. Det er for langt ude dét 

her, og som du ved, er det langt fra første gang der bliver sjusket med maden. Jeg vedhæfter 

foto, så du kan se hvad jeg taler om. Det hvide ved siden af haglet er min flækket tand. og 

det mørke til venstre er pelsklumpen. FV 

 

10. "Hej Britta, vi har udfordring med kyllingebryst, at der ikke er nok kød til. Når man vejer det, 

ligger det mellem 50-60 gr. til en almindelig ældrekost, og ben vejer ca. 20 gr. og der står at 

de skal have mellem 100-120 gr. kød. Vores borger klager over det, at de ikke får nok kød 

med til ældrekosten. De ønsker et stykke kød mere til, især når der er ben med. God dag 

Centre LK 

 

11. Reklamation med billede: Armbånd fundet i en Herregårdsbøf ret 6 uge 19. Centre GBS  

 

12. Gratinkost: Rismelsvælling, ikke noget for mig, men tilfredsstillende. Brugerrådet 

 

13. Frikadeller med rødkål Ret 4 uge 21. Frikadellerne så ud som de var kogte. Borgerne klagede 

og sagde også de er salte og blege = Ikke tilfredsstillende. Ønske til menuen: Nye kartofler, 

gammeldags øllebrød, grønærter og krebinetter og tarteletter. Centre GBS 

 

14. "Hej, Jeg har lige været hos min farmor, som er kunde hos jer. I ugens løb har der været 

kalvesteg som vildt med vildtsauce og kartofler på menuen - men uden skyggen af 

grøntsager eller salat. Desuden var stegen tørstegt og sovsen var stort set fraværende. Jeg 

har vedhæftet et billede til at illustrere hvordan jeres ret så ud, efter den var fravalgt. Der er 

noget der er gået helt galt for jer, medmindre det er meningen retten skal være "enkel”. Men 

det ændrer i så fald ikke på tilberedningen. Jeg ser frem til jeres svar. FV 

 

15. "Jeg kan ikke huske aftalen for bestilling af kolonial - men skal vi bestille for 1500 kr. for at få 

leveret? CHR kan komme i klemme, når vi også tænker mælkeprodukter. Hvordan forholder vi 

os ellers? Centre GBS 

 

16. "Til Fælleskøkkenet: Hvor ringe kan det blive????  
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Vi tillader os at returnere en agurkesalat, som vi fik ved sidste madlevering. Det er så usselt og 

vi vil gerne høre om det er en fremtidig standard fra Fælleskøkkenet side - så vil vi fremover 

finde en anden madleverandør. Vi synes at standarden bliver ringere og ringere. FV 

 

Ros 

1. Tak for dejlig mad. Mad af høj kvalitet - fortjener ros. Fik dejlig kalkunschnitzel, kalkun plejer 

ikke at smage af meget, men det var velkrydret og de stegte kartofler var også fine. FV  

 

2. "Det næste udvalgsmøde på Bangs Have Centret er rykket til 2. juni. Og så stor ros til 

”Sprængt oksebryst og Jordbærfromage” fra flere udvalgsmedlemmer i onsdags – Det 

smagte virkelig dejligt. Ældre og sundhed, LK 

 

3. Tak for den dejlige mad - og den gode service, jeg får med i kølvandet, når jeg ringer - Tusind 

tak for det. FV 

 

4. Tak for det fine påskekort, og det dejlige påskeæg vi fik leveret. FV – Gurli, Otto, Ulla og 

Mogens. 

 

5. Tak for den dejlige rullesteg, som smagte fantastisk. Ros at i nu kommer sauce over f.eks. 

oksesteg, det bliver dejligt mørt, når det varmes i saucen. FV 

 

6. Aase havde et spørgsmål vedrørende gratinkost, hvor der står ”lille”, vi fik en snak om der kun 

er en portionsstørrelse på diæter. Aase fortæller gratinkosten har reddet hendes liv, lægerne 

kan ikke finde ud af hvad der er galt, men kan spise ca. en halv portion ad gangen uden at blive 

dårlig. Gratinkosten smager fantastisk, er meget lækkert. Gratin smørrebrødet er også dejligt, 

spegepølsen er lidt stærk, den skifter jeg ud med torskerogn, som jeg kan spise." FV 

 

7. Henvendelse fra Rådhusgade; Spørgsmål vedrørende afregning. Samtidig vil vi sige tak for den 

dejlige mad, vi har modtaget i 2 måneder. Det smager dejligt, og ser altid lækkert ud. Har 

modtaget mad på grund af sygdom, en dejlig ordning." FV 

 

8. "Hej, jeg vil gerne sige tak for en fantastisk uge hos jer, som praktikant. Jeg kan godt se mig 

selv, arbejde hos jer og vil derfor gerne høre om mulighederne for at søge praktikplads hos jer 

og gerne med voksenløn, hvis det er muligt " Praktikant 
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9. "Stor Ros. Henvendelse fra Jonna. Tak for den dejlige mad. Ros til jer alle, for mad og den gode 

service. 

Vil gerne have erstattet mine to supper til kolde biretter, nu er det for varmt til suppe." FV 

10. Jeg vil benytte lejligheden til at fortælle, at min mormor på 86, som selv har arbejdet i kantine, 

dengang hun stadig kunne arbejde og som altid har passet sig selv, desværre er blevet ramt af 

demens og derfor netop et begyndt at få mad fra jer af. Hun er meget glad for det og synes 

det smager så dejligt og som ” noget hun kender”. Så stor ros herfra. FV 

 

11. Jeg flytter i Plejebolig - siger mange tak for den dejlige mad. Jeg har altid været tilfreds med 

maden og levering. FV 

 

12. Ros: Datter ringede og fortalte hendes far har været rigtig glad for maden, og at han selv har 

kunne vælge menuerne. Datter til FV 

 

13. Stegt medister m/stuvet spidskål: Pølse og den stuvede spidskål var ok, kartoflerne lidt 

kedelige = Særdeles tilfredsstillende. Brugerrådet 

 

14. Citronfromage med flødeskum: - Smager fint = Særdeles tilfredsstillende. Brugerrådet 

Madpakke stor: Smørrebrød ok = Særdeles tilfredsstillende. Brugerrådet 

15. Pærevælling: Den smagte helt perfekt = Perfekt. Brugerrådet 

 

16. "Vi har netop spist vores sidste levering, som vi i de sidste 2 måneder har fået fra jer da vi ikke 

selv pga. sygdom kunne lave vores varme mad. Vi siger 1000 tak for den gode og velsmagende 

mad vi har nydt hvert måltid, det smagte dejligt”. FV 

 

17. Tak for den dejlige mad. Vil gerne nu have 5 hovedretter og 4 biretter. Jeg glæder mig til at få 

jeres altid dejlige mad. FV 

 

18. Ros fra en meget frisk dame - 100 år: Stor ros til maden, er meget tilfreds, får ÆK. FV 

 

19. Madpakke stor: Dejlig madpakke, der var dog 3 stykker brusk i Patémaden – Perfekt. 

Brugerrådet 

 

20. Kogt Skinke og Flødekartofler: Kød og flødekartofler smagte ok = Særdeles tilfredsstillende. 

Brugerrådet 
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21. Bøf Stroganoff med mos og broccoli: Dejlig ret, meget mørt, og dejligt kød = Perfekt. 

Brugerrådet 

 

22. Frugtsalat med vaniljecreme: Lækker frugtsalat = Perfekt Brugerrådet 

 

23. Frikadeller med stuvede grønærter og kartofler: Super, der er persille i de stuvede grønærter, 

lige som jeg godt kan lide det = Perfekt Brugerrådet 

 

24. Kærnemælkssuppe med rosiner: Smagte dejligt = Perfekt. Brugerrådet 

 

25. Tak for mange gode varierende middagsretter og biretter. Ros til jeres punktlige gode 

omdelere til mit køkken. FV 

 

26. Madpakke stor: Torskerogn er fin, oksekød er så fin i det hele, rullepølsen er perfekt. Toast 

med ost, der kunne godt være lidt mere smag. = Særdeles tilfredsstillende Brugerrådet 

 

27. Stegt kylling med persille, kartofler, blomkål: Det smagte godt, og er mørt = Perfekt. 

Brugerrådet 

 

28. Herregårdsbøf med bearnaisesauce, rosmarin stegte kartofler, buketblanding: Kartoflerne er 

lidt bløde, resten er meget fint. = Perfekt. Brugerrådet 

 

29. Madpakke lille: Makrel smagte som det skal, oksesteg er smagløs, asierne er også smagsløse 

= Tilfredsstillende. Brugerrådet 

 

30. Rismelsvælling: Den smager rigtig godt - Perfekt. Brugerrådet 

 

31.  Barnebarn til Børge, FV-kunde. Ringede og afbestilte biretter, da Børge ikke får dem spist. 

De 6 hovedretter han får er der stor ros til, de spises med stor appetit. - Tak for mad, og den 

gode service. Barnebarn til Børge 

 

32. "Hej. Tusind tak fordi jeg måtte komme forbi og få noget gratin kost til min eksamen, det er 

jeg superglad for. Min eksamen gik rigtig godt, jeg bestod med et flot 12 tal. Både censor og 

min lærer var meget begejstret over jeg havde taget gratin kost med. En studerende 

 

33. Mange gange tak for jeres hjælp, altid. Idestrup Plejecenter  
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Bilag: 

Ingen 

Indstilling: 

Det indstilles at brugerrådet tager orientering til efterretning 

Beslutning:  

Brugerrådet tog orienteringen til efterretning. 

Ekstra bilag med ris og ros frem til 12.9.22 blev udleveret under mødet og er vedlagt dette referat. 

7.1. Bilag ris og ros 3.kvt.  
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8. Mødedatoer i 2022/2023 
 

Fremstilling:  

Der er tidligere i Brugerrådet besluttet følgende mødedatoer for Brugerrådsmøder i Fælleskøkkenet i 

2022:  

Torsdag 15. december 2022 

Torsdag den 9. marts 2023  

Alle Brugerrådsmøder er fra 13.00 til kl. 15.00 og vil blive afholdt i Fælleskøkkenet, hvis ikke andet 

bliver meldt ud for mødet.  

Bilag: 

Ingen 

Indstilling: 

Det indstilles, at Brugerrådet tager orienteringen til efterretning. 

Beslutning: 

Brugerrådet godkendte ovennævnte mødedatoer og tog orienteringen til efterretning. 
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9.   Evt. 
 

Intet at erindre 
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Bilagsliste 
 

7.1. Bilag ris og ros 3.kvt. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


